
Vážení spoluobčané,

 V poslední době se vás hodně ptá, co že to máme 
za nové pracovníky ve městě? Chroničtí odběratelé dávek 
a pracují. Ano je to tak. Základní rysy nového sociálního 
zákona má na svědomí tehdejší ministr Nečas a jeho pod-
stata tkví v tom, že úřady práce organizují ve spolupráci 
s obcemi a městy vznik pracovních míst v rámci veřejně 
prospěšných prací. Uchazečům o zaměstnání, kteří jsou 
registrovaní na úřadu práce minimálně půl roku a jsou 
maximálně vyučeni v nějakém oboru, jsou nabízena tato 
pracovní místa. Uchazeč prakticky nemá šanci práci od-
mítnout, protože jinak by byl vyřazen z evidence úřadu 
práce a tím pádem by nedostal dávky ani z úřadu práce 
ani z městského úřadu, který vyplácí dávky v hmotné 
nouzi. Jedinou 
šancí pro tyto 
nezaměstnané, 
jak dosáhnout na 
peníze, je odpra-
covat veřejně 
prospěšné práce 
pro město, 
přičemž náklady 
na jejich mzdu 
jsou v plném rozsahu hrazeny z úřadu práce. Naše město 
využilo tuto nabídku z úřadu práce letos poprvé, pra-
covníky máme více než měsíc a musím říct, že se činí a 
je za nimi vidět kus práce.
 Občané si chválí letošní svoz velkoobjemového 
odpadu. Na všech stanovištích totiž stáli pracovníci 
městského úřadu s našimi hasiči a organizovali jeho uk-
ládání. Proto se nestalo, že by narychlo přijela dodávka z 
jiné obce, vysypala „bordel“ a ujela.
 Minulý měsíc jsem jednal na Krajském úřadu 
Královéhradeckého kraje o možnosti výstavby kruhových 
objezdů. Optimismus z jejich reakcí jsem necítil, nejsou 

peníze. Peníze byly také hlavním důvodem mé návštěvy 
na Ministerstvu pro místní rozvoj, aby se začalo něco 
dělat s výstavbou školní tělocvičny. Asi hodinu jsem po-
slouchal řeči o úsporných balíčcích. Prý se mi ještě oz-
vou. Nakonec, když se prodají městské lesy, budeme mít 
peníze nejen na tělocvičnu i bez dotací, ale škoda každé 
darované koruny.
 Minulý měsíc se na rybníčku v Albeřicích 
konaly tradiční rybářské závody, a to jak dětské, tak i 
pro dospělé, ty jsem navštívil, byly zdařilé, ale je škoda, 
že z fotek pana Slováčka není cítit ta ukrutná zima, jaká 

tam byla.
 Na závěr jednu 
velmi dobrou 
zprávu: od ve-
dení okresního 
hasičstva jsme 
dostali zprávu, že 
program, kterého 
jsme účastníky, 
na nákup nových 

hasičských aut uspěl a my s naší malou spoluúčastí 
budeme mít asi koncem roku nebo začátkem příštího 
úplně novou hasičskou cisternu.
 V době, 
kdy píšu úvodník, 
je venku kolem 12 
stupňů a předpověď 
není o moc lepší, 
přeju vám, abyste 
se dočkali letních 
dnů, kdy konečně 
nebudeme muset 
topit.
Ing. Milan Oravec
starosta města
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kontakt na MěÚ: Ing. Ivana Balcarová – tajemnice MěÚ
iva.balcarova@musvoboda.cz

Jubilanti
V měsíci červnu oslaví svoje životní 
jubileum paní Juliana Černá, Marie 
Vlachová, Marie Hovardová, Libuše 
Tomášová, Irena Hanušová a pan 
František Koudelka. Přejeme jim 
všem do dalších let především hodně 
zdraví.  

Volby do Parlamentu ČR
Celostátní výsledky na nás vychrlila veřejnoprávní televize či 
denní tisk, ale jak se hlasovalo u nás ve Svobodě?

Podrobné volební výsledky je možné získat na volebním serveru 
www.volby.cz. Výsledky hlasování v okrese Trutnov v jed-
notlivých obcích pak je možné porovnat na http://volby.cz/pls/
ps2010/ps32?xjazyk=CZ&xkraj=8&xnumnuts=5205.

Komunální volby 
Volby do zastupitelstev obcí vyhlašuje prezident republiky 
nejpozději 90 dnů před jejich konáním. Vyhlášení se zveřejní 
ve Sbírce zákonů. Za den vyhlášení se považuje den, kdy 
byla rozeslána částka Sbírky zákonů, v níž bylo rozhodnutí o 
vyhlášení voleb uveřejněno. 

Poslední řádné volby do zastupitelstev obcí se uskutečnily ve 
dnech 20. a 21. října 2006, tzn. že funkční období zastupitel-
stev obcí uplyne 21. října 2010. S ohledem na lhůty stano-
vené Ústavou České republiky a zákonem o volbách se mo-
hou volby do zastupitelstev obcí konat nejdříve ve dnech 24. 
a 25. září 2010, nejpozději 15. a 16. října 2010. Přesný termín 
konání řádných voleb do zastupitelstev obcí není ještě znám

Maximální počet členů na kandidátní listině je 15. Kandidát-
ní listiny se budou podávat u registračního úřadu, kterým je 
pro město Svoboda nad Úpou Městský úřad ve Svobodě nad 
Úpou. Vzhledem k tomu, že zatím není vyhlášen termín vo-
leb, není ještě stanoveno, dokdy musí být podány kandidátní 
listiny. 
Počet potřebných podpisů na peticích, které musí být 
připojeny ke kandidátní listině u nezávislého kandidáta nebo 
u sdružení nezávislých kandidátů:

Pozn. Počet obyvatel je uveden včetně cizinců – více informací na 
http://www.mvcr.cz/clanek/udaj-o-poctu-cizincu-potrebny-

pro-zjisteni-poctu-obyvatel-obce-sdeleni-pro-
registracni-urady.aspx

                  
Pálení čarodějnic 
V pátek 30. dubna pořádali svobodští hasiči ve 
spolupráci s městem Pálení čarodějnic. Počasí 
bylo nadmíru laskavé a při dnešních studených 
a deštivých dnech jen vzpomínáme na krásný a 
teplý dubnový večer. Na stadionu se sešla skoro 
„půlka“ Svobody s dětmi i bez nich, po areálu 
běhala spousta malých krásných čarodějnic a 
celá akce se velmi vydařila. Poděkování za orga-
nizaci celé akce patří zejména Lucce Trnkové 
a jejím malým hasičům, samozřejmě i velkým 
hasičům pod vedením jejich velitele pana 
Bar ton íčka . 
Nesmíme za-
pomenout na 
pana Říhu s 

koňským povozem, který 
po celý podvečer vozil 
čarodějnice po městě, vedl s 
povozem průvod čarodějnic 
městem a zasloužil se o 

Z p r á v y  z  m ě s t a  a  z  r a d n i c e
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Svoboda nad Úpou – počet všech obyvatel k 1.1.2010  - 2188
nezávislý kandidát 4%, nejméně 25 88

sdružení nezávislých kandidátů 7% 154

Pozn. Počet obyvatel je uveden včetně cizinců – více informací na  http://www.mvcr.cz/clanek/udaj-o-poctu-cizincu-potrebny-pro-zjisteni-

poctu-obyvatel-obce-sdeleni-pro-registracni-urady.aspx

 

Výsledky voleb do Parlamentu ČR ve dnech 28. a 29.5. 2010 
ve Svobodě nad Úpou

Svoboda Maršov CELKEM
Počet voličů v seznamu 920 828 1748

Vydané obálky 645 565 1210
Účast voličů v % 70,11 68,24 % 69,22

Odevzdané obálky 645 565 1210
Platné hlasy 642 561 1203

Svoboda % Maršov % CELKEM %
1 OBČANÉ.CZ 1 0,15 0 0 1 0,08
4 Věci veřejné 84 13,08 65 11,58 149 12,38
5 Konzervativní strana 8 1,24 21 3,74 29 2,41
6 KSČM 54 8,41 83 14,79 137 11,38
9 ČSSD 112 17,44 133 23,70 245 20,36
13 Strana práv občanů ZEMANOVCI 35 5,45 18 3,20 53 4,40
14 STOP 0 0 0 0 0 0
15 TOP 09 109 16,97 92 16,39 201 16,70
16 EVROPSKÝ STŘED 0 0 0 0 0 0
17 KDU – ČSL 20 3,11 7 1,24 27 2,24
18 Volte pr. Blok www.cibulka.net 5 0,77 9 1,60 14 1,16
20 Strana zelených 20 3,11 13 2,31 33 2,74
21 Suverenita-blok J. Bobošíkové 20 3,11 24 4,27 44 3,65
23 Česká pirátská strana 11 1,71 4 0,71 15 1,24
24 Dělnická str. soc. spravedlnosti 9 1,40 11 1,96 20 1,66
25 Strana svobodných občanů 4 0,62 0 0 4 0,33
26 ODS 150 23,36 81 14,43 231 19,20

Podrobné volební výsledky je možné získat na volebním serveru www.volby.cz. Výsledky 
hlasování v okrese Trutnov v jednotlivých obcích pak je možné porovnat na 
http://volby.cz/pls/ps2010/ps32?xjazyk=CZ&xkraj=8&xnumnuts=5205.
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výbornou doplňkovou 
atrakci během večera. O 
přípravu čarodějnic (a také 
úklid po akci) se postaral 
nový správce stadionu pan 
Karel Stránský, takže i jemu 
dík. Pochvalu zaslouží i fot-
balový oddíl SK MFC Svo-

boda, jehož členové zpestřili program soutěžemi pro děti na 
trávníkové ploše. Pípy v restauraci i ve stáncích běžely naplno, 
kapela Ledviny hrála skvělé skladby pro všechny věkové kat-
egorie. A pak, že se ve Svobodě nic neděje a lidé se nemají, 
kde sejít! Když se chce, všechno jde.   

Soutěž o nový grafický vzhled webových stránek města
Rada města schválila na svém jednání dne 22.4.2010 vypsání 
soutěže o „Nový grafický vzhled webu Města Svobody nad 
Úpou“. Nejedná se tedy o rekonstrukci webu, ale pouze o 
grafiku, která je občas předmětem kritiky. Webmaster Ing. 
Bena je IT technik a nikoli grafik, takže město dává tím-
to prostor komukoliv, kdo má grafické a výtvarné cítění a 
zároveň je počítačovým technikem (protože podmínky 
soutěže jsou pro nás obyčejné uživatele počítače naprosto 
nepochopitelné), aby se pokusil o nový vzhled webu města. 
Podmínky soutěže jsou k dispozici na webu města v aktu-
alitách a uzávěrka soutěže je 30.6.2010 !!!! Soutěž je bez 

věkového omezení a je ohodnocena finanční 
odměnou !!!!

Dovolená v knihovně
Městská knihovna bude před dovolenou na-

posledy otevřena v pátek 2.7.2010. Po dovolené bude poprvé 
otevřeno v pondělí 2.8.2010. Výpůjční doba všech knih 
bude automaticky o tuto dobu prodloužena. Přeji čtenářům 
pěknou dovolenou a hodně času na čtení. Členům Kniho-
mola přeji hezké prázdniny a děkuji za donášku knih pro 
seniory. Knihovnice Pavla Tůmová

Mažoretky na semifinále NŠ v Chlumci nad Cidlinou
Dne 2.5. se naše mažoretky zúčastnily semifinálového kola 
mistrovství Čech v mažoretkovém sportu, které se konalo 
v Chlumci nad Cidlinou. Berušky se držely opravdu velice 
statečně, dokonce i pochodové defilé, kterého jsme se tak 
obávali, zvládly skvěle. Svou tečkou na zadečku, která je 
součástí jejich pódiového vystoupení ,,Beruška”, rozesmáli 

nejen diváky, ale i porotu. No bohužel tečka nám letos na 
medaili nestačila, ale přesto jsme získaly krásné 4.místo.
Světlušky měly tento rok v Chlumci premiéru a i ony si 
vedly báječně. Jak pochodové defilé, tak pódiová sestava se 
děvčatům povedla a my trenérky jsme byly opravdu pyšné 
a spokojené, ale konkurence byla veliká a hlavně zkušená, V 
kategorii děti mladší jsme byli nejmladším týmem. Děvčata 
vybojovala nakonec 8.místo z celkového počtu 12 týmů, což 
napoprvé vůbec není špatné.

Rebelky byly v 
Chlumci již po-
druhé. V loňském 
roce vybojo-
valy postup do 
finále, letos se jim 
bohužel tak dobře 
nevedlo. Postup 
jim unikl o jeden 
jediný bodík. Ses-

tavy zvládaly bez větších problémů, ale bohužel jim tento rok 
chyběly v týmu 3 děvčata (bylo nás pouze 10 a doporučený 
počet od porotců je alespoň 13)  a tak jsme na estetickém 
dojmu přišly bohužel o dost bodů. Byla to prostě smůla a 
my se neubránily slzičkám. No, ale nebudeme náš neúspěch 
svádět na estetický dojem, s prací s batonem máme přeci jen 
co dohánět a konkurence je rok od roku silnější.
A jak to vidí trenéři??
Celkově jsme byli s výkonem všech týmů spokojeni, mezery 
samozřejmě máme a víme o nich, ale nic se nedá naučit hned, 
všechno chce svůj čas a hlavně trpělivost.
Přesto jsme byli přesvědčeni, že některá hodnocení měla do-
padnout lépe, vůbec se nám nelíbilo 4.místo našich Berušek. 
Tým z Lomnice, který skončil na 3 místě, si to podle nás 
opravdu nezasloužil. Ani 8.místo Světlušek se nám zrovna 
nezdálo, i před nimi skončily týmy, o jejichž kvalitě vys-
toupení bychom mohli sáhodlouze diskutovat, ale bohužel 
nejsme porotci a hodnotit nám nepřísluší, jen se nám bohužel 
stále častěji zdá, že politika zasahuje i tam, kde bychom ji 
vůbec nečekali. Je velice smutné, že i při dětských soutěžích 
o výsledku mnohdy rozhoduje něco úplně jiného než výkon 
soutěžících. O čemž jsme se mohli přesvědčit na soutěži ve 
Dvoře Králové, kde 1. místo získal tým Trutnova, jehož ve-
doucí seděla v porotě. Nic proti tomu, pokud by tým předvedl 
perfektní výkon. Děvčata sice předvedla hezkou sestavu, ale 
pokud někomu upadne 12 x za 3 minuty hůlka, nemyslíme, 
že by to bylo na medaili.
No, ale jak už jsem řekla, hodnotit nám nepřísluší a tak nez-
bývá než se znovu nadechnout a zkoušet to stále znovu. Věřte 
mi, že to někdy není vůbec jednoduché.  
Takže co dodat nakonec?
Holky bylo to dobré a příští rok to bude ještě lepší. Chce to 
jen vydržet a nevzdávat se!!! 
Velice děkujeme našim sponzorům Městu Svoboda nad 
Úpou, Městu Jánské Lázně a společnosti Dehtochema i 
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všem dalším z řad rodičů, kteří nás ve školním roce 2009 – 
2010 podpořili.  Vedení týmu mažoretek

Splatnost odpadového poplatku se blíží
Připomínáme, že se blíží termín 30. 6.2010, kdy končí splat-
nost místního poplatku za svoz komunálního odpadu. Částku 
500,- Kč za osobu můžete ještě zaplatit osobně v pokladně 
MěÚ u paní Dany Petržílkové ve 2. patře radnice, složenkou 
nebo převodem na bankovní účet č. 35-1303700359/0800, 
přičemž variabilní symbol Vám sdělíme telefonicky na čísle 
499 871 145 nebo do variabilního symbolu vložte rodné číslo 
plátce.

Přerušení dodávky elektřiny
Společnost ČEZ Distribuce, a.s. oznamuje, že dne 29.6.2010 
v době od 8,00 - 13,00 hodin nepůjde v lokalitě Černohorské 
ulice elektřina. Jedná se o objekty čp. 30 (bývalý statek), ry-
bárna, čp. 65 (Skoczykovi), čp. 84 (Kudělovi) čp. 85.  

Vítání občánků
V pátek 11.6.2010 proběhne na radnici tradiční Vítání 
občánků do života. V rámci tohoto slavnostního obřadu 
přivítáme mezi svobodské občánky Matěje Dudu, Richar-
da Dmitrijeva, Martina Středu, Šimona Jungtona, Matyáše 
Mičánka a jedinou malou slečnu – Nikolku Kirchnerovou. 

Svoz velkoobjemového odpadu
V sobotu 15.5.2010 proběhl v našem městě svoz velkoobje-
mového odpadu s dlouho avizovanou změnou v organizaci 
tohoto svozu. Musím poděkovat všem zaměstnancům rad-
nice, kteří v sobotu „vartovali“ na určených místech svozu 
a organizovali ukládání odpadu tak, aby se do přistavených 
kontejnerů vešlo co nejvíce a hlavně, aby odpad ukládali pouze 
svobodští občané. Musím poděkovat i svobodským hasičům, 
kteří se dobrovolně přihlásili na výpomoc a pomáhali nám. 
Ve stejný termín si hasiči naplánovali železnou sobotu a tak 
se odpad na místě i třídil . Na všech stanovištích proběhl svoz 
bez jakýchkoliv zádrhelů či konfliktů, takže tímto musím 
poděkovat i všem občanům za bezproblémový průběh svozu.  

Vlakové spojení do Polska
Zdroj: Svobodský občasník č. 19/2010 z 10.5.2010, který vy-
dává v internetové podobě pan Pavel Křivka (odkaz: http://
pakr.webnode.cz/svobodsky-obcasnik/) 
„Již třetí sezonu mají cestující přes prázdniny možnost využít 
víkendového vlakového spojení z našeho regionu až do Jelenie 
Gory v Polsku. Letos začal provoz od května a novinkou je, že 
moderní polská jednotka zajíždí z „Jelenky“ jedním spojem až do 
Svobody (příjezd ve 13:55 a odjezd zpět ve 14:05). Pro našince 
tento spoj k jednodenní návštěvě našich sousedů sice moc nevyh-
ovuje, přesto je tento další posun ve zlepšení vítán. Od minulého 
roku je více času i v J.G. Z Trutnova tam odjíždí přímý spoj 
9:30 (ze Svobody v 9:05) a v J. G. je v 11:14. Zpět odjíždí vlak 

v 16:45 a do Trutnova přijíždí 18:30 s návazností na Svobodu. 
Je škoda, že se dosud s polskou stranou nepodařilo vyřešit možnost 
zakoupení cele jízdenky v Kč. Stale platí, že si cestující kupuje 
jízdenku ve vlaku do Lubawky a odtud u polského průvodčího za 
polské zloté dal. To samé platí i při cestě zpět.“
Takže malá rekapitulace:
Vlakové spojení do polské Jelenie Góry je možné od 1.5.2010 
do 29.8.2010, a to pouze o víkendu (soboty a neděle). Vlak 
jede přes Královec, Lubawku a Kamiennu Góru až do Jelenie 
Góry. Odjezdové a příjezdové časy jsou podle jízdního řádu 
následující:

Krkonošské cyklobusy
Od 29.5.2010 začínají křižovat naše hory Krkonošské 
cyklobusy 2010. Propagační materiály jsou k dispozici  na 
všech informačních centrech v Krkonoších. Více informací 
je možné nalézt na webu našeho města www.musvoboda.cz 
nebo na www.krkonose.eu.
Cyklobusy jsou v provozu v červnu každou So  a Ne, v 
červenci a srpnu denně a v září Čt, So a Ne. Cyklobusy mo-
hou využít k přepravě po Krkonoších také pěší turisté. 
Příplatek za jízdní kolo je ve výši 10 Kč.

Tip: Cyklobusem vyjeďte až na Špindlerovu boudu a dále po 
polské cyklotrase do Przesieky. Zpět přes Szklarskou Porebu 
na západ či Karpacz na východ. Cyklobusy Vás z Harrachova 
a Pomezních Bud dovezou do výchozího místa.
TRASY:
1.trasa: Harrachov - Rokytnice n.J. - Vrchlabí - Janské    
               Lázně - Svoboda n.Ú. - Pec pod Sněžkou - Pomezní   
             boudy a zpět
2.trasa: Jilemnice - Vítkovice, Horní Mísečky a zpět
3.trasa: Vrchlabí - Špindlerův Mlýn – Špindlerovka a zpět
4.trasa: Trutnov - Svoboda nad Úpou - Horní Maršov -
            Horní Malá Úpa a zpět
5.trasa: Žacléř – Trutnov 
6.trasa: Hradec Králové - Vrchlabí a zpět

Svoz nebezpečného odpadu
Podle harmonogramu se svoz uskuteční v sobotu 3.7.2010 v 
časech a místech obvyklých:
Svoboda parkoviště:   9 – 10 hodin
Rýchorské sídliště: 10 – 11 hodin 
Maršov II u Šobků 11 – 11,30 hodin

 

Svoboda n. Ú. Jelenia Góra Poznámka

9,05 11,14 s přestupem v Trutnově

14,05 16,17 přímé spojení

18,05 20,40 s přestupem v Trutnově

Jelenia Góra Svoboda n.Ú. Poznámka

7,29 9,55 s přestupem v Trutnově

11,48 13,55 přímé spojení

16,45 18,55 s přestupem v Trutnově
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Město Svoboda nad Úpou
U S N E S E N Í

z 72. jednání Rady Města Svoboda nad Úpou
ze dne 26.4.2010 od 13,00 hodin na MěÚ ve Svobodě 

nad Úpou

301/72/2010 Rada města bere na vědomí:
a) zápis ze zasedání hodnotící komise z 
26.4.2010 na veřejnou zakázku „Oprava mostu 
přes řeku Úpu (bývalý most č. 296-001a)“.

302/72/2010 Rada města schvaluje:
a) výběr dodavatele na veřejnou zakázku 
„Oprava mostu přes řeku Úpu (bývalý most 
č. 296-001a)“, a to společnost A&K s.r.o., se 
sídlem Horská 922, Trutnov.

302/72/2010 Rada města pověřuje:
a) starostu města podpisem Smlouvy o dílo 
na veřejnou zakázku „Oprava mostu přes řeku 
Úpu (bývalý most č. 296-001a)“ se společností 
A&K s.r.o. stavební společnost, se sídlem Hor-
ská 922, Trutnov.

Město Svoboda nad Úpou
U S N E S E N Í

z 73. jednání Rady Města Svoboda nad Úpou
ze dne 6.5.2010 od 8,15 hodin na MěÚ ve Svobodě 

nad Úpou
303/73/2010 Rada města schvaluje:

a) schválila umístění dopravní značky zákaz 
zastavení před pozemkem p.p.č. 549/3 v k.ú. 
Maršov 1 za účelem zamezení parkování 
nákladních aut.
b) upřesněnou cenovou nabídku firmy Ply-
noservis-Miroslav Čížek a uzavřeni Smlouvy
o dílo ve výši 116.399,-Kč včetně DPH,
c) že poměrová měřidla na vodu si nájemníci v 
bytovém domě na Sluneční stráni čp. 302 za-
platí sami, pokud o ně projeví všichni zájem, v 
opačném případě se nebudou v bytech instalo-
vat a budou vyjmuty ze Smlouvy o dílo s fir-
mou Plynoservis-Miroslav Čížek,
d) splácení montáže termoventilů ve třech 
bytech v bytovém domě na Sluneční stráni 
čp.302 formou navýšení měsíčního nájemného 
do 31.5,2014.
c) žádost ředitelky příspěvkové organizace 
DPS Svoboda nad Úpou o schválení vedení
účetnictví ve zjednodušeném rozsahu,
f ) Mandátní smlouvu č.09/2010 na výkon 
TD1 s panem Milošem Haasem, členem 
sdružení SVS Malé Svatoňovice na stavební 
akci „Oprava mostu přes řeku Úpu”,
g) poskytnutí finančního příspěvku Spor-

tovnímu klubu softbal-baseball Svoboda ve
výši 7.000,-Kč\
h) poskytnutí finančního příspěvku místní 
organizaci Českého rybářského svazu Horní 
Maršov ve výši 13.000,-Kč,
i) s účinností od 1.9.2010 zvýšení nejvyššího 
povoleného počtu dětí ze 46 na 63 u mateřské 
školy, jejíž činnost vykonává právnická osoba s 
názvem Základní škola a mateřská škola, Svo-
boda nad Úpou, okres Trutnov.

304/73/2010 Rada města neschvaluje:
a) žádost paní Dany Kleprlíkové na odk-
oupení části p.p.č. 549/3 o výměře cca 50 m 
v k.ú. Maršov I, protože se jedná o pozemek 
v blízkosti místní komunikace, který slouží při 
vyhrnování sněhu.

305/73/2010 Rada města bere na vědomí:
a) výpověď pana Stanislava Gaisla z nájemní 
smlouvy na nájem části p.p.č. 104/1 o výměře 
400 m a části p.p.č. 104/6 o výměře 146 m vše 
v k.ú. Svoboda nad Úpou s ukončením nájmu 
k 31.5.2010,
b) informace o projektu Digitální technické 
mapy Královéhradeckého kraje vyslovuje 
zájem o zapojení města do projektu.

306/73/2010 Rada města pověřuje:
a) hospodářsko-správní odbor, aby vyzval pana 
Saibcrta k předložení dokladu o zajištění stání, 
resp. parkování nákladních vozidel, které jsou 
v jeho majetku a slouží k jeho podnikatelské 
činnosti,
b) starostu zajistit odbornou firmu, která 
ve spolupráci s kameníkem posoudí rozsah 
poškození hřbitovní zdi a hrobek a navrhne 
nějaké řešení,
c) zajistit odbornou těžební firmu a projednat 
s ní možnost vytěžení listnatého lesa v lokalitě 
p.p.Č. 182/1 nad stadionem.

307/73/2010 Rada města doporučuje:
a) zastupitelstvu města pokračovat v rekon-
strukci stadionu podle dosavadní projektové 
dokumentace, včetně umístění jednotlivých 
sportovišť, vyčlenit v letošním rozpočtu (for-
mou doplnění do návrhu RO č.2/2010) 
prostředky prozatím ve výši 1 mil. Kč na re-
alizaci tří sportovišť - volejbalové hřiště, asfal-
tová plocha a běžecká dráha,
b) zastupitelstvu města doplnit návrh na 
doplnění vánoční dekorace na veřejném 
osvětlení do rozpočtového opatření č.2/2010.

308/73/2010 Rada města nemá námitky:
a) ve věci udělení licencí na provozování vni-
trostátní veřejné linkové osobní dopravy pro 
dopravce (viz zápis).
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Město Svoboda nad Úpou
U S N E S E N Í

z 74. jednání Rady Města Svoboda nad Úpou
ze dne 27.5.2010 od 8,15 hodin na MěÚ ve Svobodě 

nad Úpou

309/74/2010 Rada města schvaluje:
a) poskytnutí finančního příspěvku ve výši 
12.000,-Kč organizaci JUNÁKsvaz skautů a 
skautek, středisko Svoboda nad Úpou,
b) zveřejnění záměru prodeje části pozemku 
p.p.č. 123/1 v k.ú. Maršov II o výměře cca 40 
m2,
c) zveřejnění záměru prodeje pozemků p.p.č. 
262/1 o výměře 231 m2, p.p.č. 260/4 o výměře 
315 m2 vše v k.ú. Maršov I,
d) žádost SÚS Královéhradeckého kraje a.s. na 
vybudování opěrné zídky pro zajištění svahu na 
p.p.č. 808/21 a umístění pamětní desky v sou-
vislosti s rekonstrukcí mostu na hlavní silnici,
e) cenovou nabídku společnosti REPARE 
Trutnov s.r.o. ve výši 427.000,-Kč na opravy 
děr v místních komunikacích,
f ) žádost manželů Marty a Jiřího Vlčkových o 
povolení oplocení části pronajatých pozemků 
p.p.č. 568 a 270/1 za účelem pastvy 4 ovcí,
g) žádost manželů Dany a Josefa Hůrkových o 
překop ulice Horské na p.p.č. 697/1 a 702/1 v 
k.ú. Svoboda nad Úpou z důvodu přívodu vody
pro novostavbu RD.

310/74/2010 Rada města pověřuje:
a) Ing. Hůrku projednat s právníkem města 
možnost dodatečného zřízení věcného 
břemene přístupu k obytnému domu čp. 510 a 
městským pozemkům z Lipové aleje k pozem-
ku p.p.č. 147/6 v k.ú. Svoboda nad Úpou, který 
je v majetku manželů Rolencových,
b) pana Báchora zajištěním dalších dvou 
nabídek na opravu hřbitovní zdi a spadlých 
náhrobků na svobodském hřbitově,
c) pana Báchora zajištěním nových cenových 
nabídek na rekonstrukci VO v lokalitách Stará 
alej a Pod Rýchorami (viz zápis),
d) zajistit alespoň ještě jednu nabídku na opra-
vu střešní krytiny, fasády a komínů na obytném 
domě čp. 510 (viz zápis),.

311/74/2010 Rada města bere na vědomí:
a) všechna správní rozhodnutí MěÚ ve Svobodě 
nad Úpou, ve kterých je město účastníkem 
řízení (viz zápis), bez připomínek,
b) předložený podrobný výpočet ceny 
inženýrské činnosti a technického dozoru in-
vestora na akci „Oprava mostu přes řeku Úpu“ 
podle sazebníku UNIKA 2009 bez připomínek,

c) informaci MěÚ v Trutnově, podle které 
nemohou příspěvkové organizace města využít 
hostovanou spisovou službu umístěnou na 
ORP Trutnov, vzhledem k tomu, že město 
Svoboda nad Úpou je obcí II. typu a má vlastní
elektronickou spisovou službu.

312/74/2010 Rada města odkládá:
a) žádost manželů Tupých o odprodej pozem-
ku p.p.č. 376/1 o výměře 2909 m2 v k.ú. Svo-
boda nad Úpou s tím, že Ing. Hůrka se žadateli 
nejprve projedná možnost odprodeje pouze 
části pozemku.

313/74/2010 Rada města nemá námitky:
a) k udělení licencí na provozování vnitrostátní 
veřejné linkové osobní dopravy pro dopravce 
(viz zápis). 

Město Svoboda nad Úpou
Zápis

z 19. veřejného zasedání Zastupitelstva Města Svoboda 
nad Úpou, které se konalo dne 6. května 2010 od 17,00 

hodin v zasedací místnosti MěÚ Svoboda nad Úpou

Přítomno:    12 členů Zastupitelstva města (dle prezenční 
listiny), Ing. Václav Jiránek a paní Lucie Trnková se dostavili 
v průběhu zasedání (viz zápis) 
Omluveni: paní Helena Bernardova, MUDr. Karolina 
Feduňová, a Ing. Věra Javůrková 
Zápisem pověřena: Ing. Ivana Balcarová, tajemnice MěÚ

Program:
1. Zahájení - prezence
2. Seznámení s programem a jeho schválení
3. Schválení zápisu z minulého jednání ze dne 7.4.2010
4. Volba návrhové komise pro přípravu usnesení
5. Určení ověřovatelů zápisu
6. Výběr bankovního ústavu pro uložení volných
             finančních prostředků
7. Kupní smlouva na st.p.č. 197/3 v k.ú. Svoboda nad 
             Úpou
8. Rozpočtové opatření č.2/2010
9. Stanovení počtu členů zastupitelstva na další volební 
             období
10. Jmenování zástupce města na Valnou hromadu 
             společnosti VaK Trutnov, a.s.
11. Rozprava
12. Usnesení

1. Zahájení - prezence
Jednání zahájil starosta města Ing. Milan Oravec v 17,05 ho-
din. Prezencí bylo zjištěno, že jednání je přítomno 10 členů 
Zastupitelstva města, tedy nadpoloviční většina členů zastu-
pitelstva (viz prezenční listina) a je proto schopno se usnášet.

6
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2. Seznámení s programem
Starosta seznámil přítomné s navrhovaným programem, 
který byl zveřejněn od 22.4.2010 dle § 93 odst. 1 zákona 
o obcích na úřední desce MěÚ, včetně elektronické úřední 
desky na webových stránkách města www.musvoboda.cz. ve 
kterém navrhl vypustit bod o vzniku odloučeného pracoviště 
MŠ Svoboda v budově ZŠ Svoboda (je v kompetenci Rady 
města a nikoli zastupitelstva) a dále navrhl doplnit program 
o stanovení počtu členů zastupitelstva na další volební ob-
dobí a o jmenování zástupce města na Valnou hromadu 
společnosti VaK Trutnov, a.s. Bylo hlasováno o návrhu pro-
gramu včetně změn takto:
pro: 10 proti: 0       zdržel se; 0 (viz usnesení)
3. Schválení zápisu z minulého jednání
Zápis z minulého jednání ze dne 7.4.2010 byl schválen všemi 
přítomnými členy Zastupitelstva města bez připomínek.
pro: 10 proti: 0 zdržel se: 0 (viz usnesení)
4. Volba návrhové komise
Do návrhové komise pro přípravu usnesení z dnešního jed-
nání byli navrženi panové Mgr. Petr Hynek a Petr Vlček. 
Bylo hlasováno o tomto návrhu:
pro: 8 proti: 0        zdržel se: 2 (viz usnesení)
5. Určení ověřovatelů zápisu
Ověřovateli zápisu z dnešního jednání byli určeni paní 
MUDr. Dana Hůrková a pan Jaroslav Ritter.
6. Výběr bankovního ústavu pro uložení volných 
finančních prostředku
Zastupitelstvu města byly předloženy nabídky tří bankovních 
ústavů (viz přílohy originálu zápisu), a to České spořitelny, 
a.s. (dále jen „ČS”), ČSOB, a.s. a GE Money Bank, a.s. Po 
delší diskusi nad rozložením volných finančních prostředků 
města byl podán návrh na rovnoměrné uložení po 5 mil. Kč 
na spořicí účty u ČSOB a ČS s tím, že pokud ČS nebude 
mít v nabídce podobný produkt jako má ČSOB v podobě 
stávajícího spořícího účtu s výpovědní lhůtou do 1 měsíce, 
bude celá částka ve výši 10 mil. Kč uložena na stávající spořicí 
účet u ČSOB. Bylo hlasováno o návrhu s tímto výsledkem:
pro: 8 proti: 2 zdržel se: 0 (viz usnesení)
Návrh byl přijat.
7. Kupní smlouva na st. p. Č. 197/3 v k.u. Svoboda 
nad Úpou
Jedná se o pozemek u bývalé truhlárny naproti DPS a 
městu bylo zasláno Vyrozumění účastníka výběrového řízení 
č.HTU/33/2010 - l.kolo, včetně kupní smlouvy (viz příloha 
originálu 7ápisu). Město se stalo vítězem výběrového řízení a 
pozemek st.p.č 197/3 v k.ú. Svoboda nad Úpou bude městu 
prodán za nabídnutou kupní cenu 155,000,-Kč. Kupní 
smlouva č.25/512/10 je opatřena doložkou ve smyslu § 41 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích a musí být schválena Za-
stupitelstvem města, byl tedy podán návrh na její schválení 
a návrh pověřit starostu jejím podpisem, bylo hlasováno o 
návrhu s tímto výsledkem:
pro: 9 proti: 0 zdržel se: 1 (viz usnesení)
Návrh byl přijat.

8. Rozpočtové opatření č.2/2010
Na jednání zastupitelstva se dostavil v 17,30 hodin členové 
zastupitelstva Ing. Václav Jiránek a paní Lucie Trnková. Cel-
kový počet přítomných zastupitelů se zvýšil z 10 na 12. Zastu-
pitelstvu města byl předložen návrh rozpočtového opatření 
č.2/2010 včetně jeho doplnění dle jednání Rady města dne 
6.5.2010. V rámci diskuse nad rozpočtovým opatřením byly 
jednotlivé body opatření prodiskutovány a vysvětleny. Sta-
rosta podal návrh na schválení návrhu rozpočtového opatření 
č.2/2010 včetně doplnění jako celku. Jiný návrh nebyl podán. 
Bylo hlasováno o návrhu starosty s tímto výsledkem:
pro: 9 proti: 1 zdržel se: 2 (viz usnesení)
Návrh byl přijat.
9. Stanovení počtu členů zastupitelstva na další 
volební období
V souvislosti s konáním podzimních komunálních voleb uk-
ládá zákon o obcích v § 67 povinnost zastupitelstvu stanovit 
nejpozději do 85 dnů před konáním voleb počet členů za-
stupitelstva na další volební období 2010 - 2014. Byl podán 
návrh na stanovení 15 členů. Jiný návrh nebyl podán. Bylo 
hlasováno o návrhu s tímto výsledkem:
pro: 12        proti: 0        zdržel se; 0 (viz usnesení)
Návrh byl přijat.
10. Jmenování zástupce města na Valnou hromadu 
společnosti VaK Trutnov, a.s.
Vzhledem k  tomu, že dne 8.6.2010 se koná Valná hromada 
společnosti Vodovody a kanalizace Trutnov, a.s., jejíž ak-
cie město vlastní byl podán návrh na jmenování Ing. Jiřího 
Špetly jako zástupce města na tuto valnou hromadu. Bylo 
hlasováno o tomto návrhu:
pro: 11 proti: 0 zdržel se: 1 (viz usnesení)
Návrh byl přijat.
11. Rozprava
 Mgr. Hainiš informoval přítomné o vzniku 
odloučeného pracoviště MŠ v budově ZŠ a o zvýšení kapac-
ity MŠ z 46 na 63 dětí za účelem uspokojení všech rodičů.
 Mgr. Hynek se dotázal na stav kolem těžby dřeva 
v městských lesích a na činnost lesního hospodáře. Sta-
rosta města reagoval s tím, že celou záležitostí se zabývalo 
dopolední jednání rady města a v současné době město musí 
nasmlouvat lesního hospodáře pro katastry Maršov l a Svo-
bodu nad Úpou.
 Dále se Mgr. Hynek dotázal na stav příprav kolem 
rekonstrukce „šatlavy” ve spojitosti s hasičskou zbrojnicí a 
technickým zázemím města. Starosta reagoval, že řešení není 
jednoduchou záležitostí a vyzval všechny zastupitele, aby mu 
do měsíce zaslali svůj návrh řešení, na základě kterých se 
pokusí stanovit zadávací podmínky pro nějakého projektan-
ta, který zatím není znám, za účelem přípravy variant řešení. 
Zároveň poukázal, že každou takovou zakázku je třeba za-
platit. Mgr. Hynek reagoval, že v rozpočtu je vyčleněna částka 
400 tis. Kč na projektové práce obecného charakteru a dále 
200 tis. Kč na projektové práce na tělocvičnu a že je třeba sta-
novit kvalitní realizační tým na přípravu této investiční akce. 



Starosta reagoval, že realizační tým je celé zastupitelstvo a že 
kvůli tělocvičně jede příští týden na Ministerstvo pro místní 
rozvoj. 

Město Svoboda nad Úpou 
USNESENÍ 

z 19. veřejného zasedání zastupitelstva Města Svoboda 
nad Úpou dne 6. května 2010 od 17,00 hodin v zasedací 

místnosti MěÚ ve Svobodě nad Úpou

94/19/10 Zastupitelstvo města volí:
a) do návrhové komise pro přípravu usnesení z 
dnešního jednání Mgr. Petra Hynka a pana Petra 
Vlčka.

95/19/10 Zastupitelstvo města schvaluje:
a) program dnešního jednání se změnami - viz 
zápis,
b) zápis z minulého jednání ze dne 7.4.2010,
c) rovnoměrné uložení volných finančních 
prostředků města po 5 mil. Kč na spořicí účty u 
ČSOB, a.s. a České spořitelnv, a.s. s tím, že pokud 
Česká spořitelna, a.s. nebude mít v nabídce 
podobný produkt jako má ČSOB, a.s. v podobě 
stávajícího spořicího účtu s výpovědní lhůtou 
do 1 měsíce, bude celá částka ve výši 10 mil. Kč 
uložena na stávající spořicí účet u ČSOB, a.s.,
d) kupní smlouvu č. 25/512/10 na koupi 
pozemku st.p.č. 197/3 v k.ú. Svoboda nad Úpou,
e) návrh rozpočtového opatření č.2/2010 
včetně jeho doplnění beze změn.

96/19/10 Zastupitelstvo města pověřuje:
a) starostu města k podpisu kupní smlouvy č. 
25/512/10 na koupi pozemku st.p.č. 197/3 v k.ú. 
Svoboda nad Úpou.

97/19/10 Zastupitelstvo města jmenuje:
a) Ing. Jiřího Špetlu jako zástupce města na 
Valnou hromadu společnosti Vodovody a kanali-
zace Trutnov, a.s. dne 8.6.2010.

98/19/10 Zastupitelstvo města stanovuje:
a) počet členů zastupitelstva na další volební 
období v počtu 15 členů.
Hlasování o usnesení: 
pro:11 proti: 0 zdržel se: 1

Diskuse
 Pan Hedvičák podpořil návrh Mgr. Hynka na 
vytvoření kvalitního realizačního týmu nejen na výše uved-
enou akci, ale i na další připravované akce v budoucnu.
Jednání bylo ukončeno v 19,00 hodin. Zápis z jednání byl 
vyhotoven dne 6. května 2010.

ČERVEN – měsíc myslivosti a ochrany přírody
Autor článku:  p. Zdeněk Balcar st. 

 Měsíc červen byl pro myslivce vyhlášen proto, že 
v  tomto období přichází na svět mnoho živočichů, zvláště 

zvěř jelení, dančí, srnčí a další. Je to měsíc nového života 
v  přírodě. Také původní ptactvo, doplněné tažnými druhy 
zvířat, hnízdí, krmí své potomstvo hmyzem a tím reduku-
je škodlivý hmyz. Navíc zpěvem obohacuje naši přírodu a 
přináší radost svému okolí.
 Ochrana přírody se světově řeší od 19. století, kdy 
první národní park byl vyhlášen v  USA – Yellowstonský 
národní park (1872). U nás v  Čechách je to pak přírodní 
rezervace Žofínský prales z  roku 1838, která je společně s 
pralesem Hojná Voda nejstarší rezervací v pevninské Evropě 
(starší je rezervace na ostrově Vilm v Baltském moři). 
V  Krkonoších zřídil první rezervaci hrabě J.N. Harrach 
v roce 1904 v Labském dole. 

Dnes má Česká republika celkem čtyři národní parky – 
Krkonošský národní park (1963), Šumavský národní park 
a Národní park Podyjí (1991) a České Švýcarsko (2000). 
V Evropě je 368 národních parků !!! K těmto národním parkům 
se řadí také 25 chráněných krajinných oblastí (CHKO), 
z  kterých pro nás z  Krkonoš jsou nejbližší Jizerské hory, 
Orlické hory, Broumovsko a Český ráj. Posledně jmenovaná 

CHKO vznikla jako 
první v roce 1925.

 Další chráněná území 
jsou národní a přírodní 
rezervace. Například 
„Slunečná stráň“ nad 
Svobodou je známá 
červnovými květy or-
chidejovitých vstavačů 

a suchopýrem mezi záplavou dalších barev. Na Rýchorách je 
to „Dvorský prales“ a „Rýchorská květnice“ se studánkou. 
Další chráněné památky tvoří výskyt vzácných rostlin a 
stromů. Známá je lípa pod hřbitovní kaplí v Horním Maršově 
se svým stářím 400 let. 
Také stavby – zámky, kostely, památná místa, prameny i 
skalní útvary zaslouží pozornost a ochranu. Hodně našich 
stavebních památek i městských celků je zapsáno ve světovém 
seznamu  UNESCO. Světový seznam ptačích rezervací pro 
zajímavost nese název NATURA 2000 a světový seznam 
ohrožených živočichů a rostlin má název Červená kniha. 
To je stručný výčet a pohled do ochrany naší i světové přírody 
a její nutné ochrany. Při návštěvách přírody a zvláště našich 
Krkonoš, se chovejme ohleduplně, šetrně k přírodě a potěšme 
se její krásou, zdravým prostředím a tichem jako v zeleném 
chrámu, který nás svou velebností vede k pokoře a vděčnosti, 
že jej máme. To platí po celý rok, nejen v  tento posvátný 
měsíc ČERVEN !
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Sdružení nezávislých kandidátů 

„Nová Svoboda“
Vážení spoluobčané,
ačkoliv je teprve červen, termín konání podzimních voleb do obecních zastupitelstev se  rychle blíží. Proto bychom vám rádi 
představili novou aktivitu, která by chtěla fungování města Svoboda nad Úpou pozměnit a oživit. Jelikož máme své představy 
o tom, jakým směrem by se naše město mělo v příštích letech ubírat, vytvořili jsme sdružení nezávislých kandidátů pod 
názvem „Nová Svoboda“, s předsevzetím dlouhodobě vyvážené a koncepční práce na rozvoji, fungování města při zachování 
rozumné finanční zátěže rozpočtu města. 

Jsme tým složený jak ze stávajících členů zastupitelstva města, tak z řadových občanů města. Máme zkušenosti z každodenní 
práce pro město, současně však nabízíme alternativu – novou generaci kandidátů, kteří se chtějí do dění v našem městě 
aktivně zapojit. Kandidátem na funkci starosty za naše sdružení  bude  Ing. Jiří Špetla.

Věnujte prosím pozornost našemu programu, který je možná dlouhý, přesto však konkrétní!

1) Investice:
a) Veškeré investiční akce se budou odvíjet od 3 faktorů:
- prodeje, pronájmu městského majetku (lesy a ostatní nemovitosti), 
- získání dotací z fondů EU, případně státních fondů, 
- zachování přiměřené finanční rezervy města. 

b) Prioritou bude výstavba tělocvičny u školy (předpokládaná realizace v letech 2012 - 2014) a 
postupné dobudování sportovišť na stadionu. Budeme vyvíjet aktivitu k nalezení investora na výstav-
bu multifunkční sportovní haly s doprovodnými službami na pozemcích za Sokolovnou.

c) Pro prioritní investici města tzn. tělocvičnu u školy je nutné zpracovat finanční plán, předpokládaná 
výše investice do 20mil. korun:
- V současné době je ve finančních reservách města částka ve výši cca 10mil. korun, na různých 
účtech města vzniklá z hospodaření v minulých letech.  Další možností získání finančních prostředků 
do reserv města je připravovaný prodej městských lesů, předpokládaná výše cca 20mil korun.
- Ve stávajících rozpočtech byly již dlouhodobě vyčleňovány finanční prostředky ve výši cca 2mil. 
korun na splácení úvěrů spojených s teplofikací lokality Maršov II (splatnost úvěru v září 2011) a 
rekonstrukcí Základní školy (splatnost úvěru v roce 2013). K říjnu 2010 bude zůstatek úvěrů činit cca 
3,2mil. korun, o rok později, tzn. k říjnu 2011 cca 1,6 mil. korun.
- Zadání projekčních prácí na výstavbu tělocvičny se budeme snažit koncipovat tak, aby byla dodržena 
cena stavebních prací do 20mil korun.
- Po získání stavebního povolení a transparentním výběrovém řízení na dodavatele stavby tělocvičny 
(např. formou veřejného otevírání obálek s nabídnutou cenou stavby tělocvičny před členy Rady města 
a Městského úřadu, kdy tyto obálky v určitý den a čas osobně doručí představitelé městem poptaných 
stavebních firem a současně v tento moment budou obálky otevřeny…) je možné řešit financování 
stavby tělocvičny takto:
 V roce 2011 z finanční reservy města uhradit předčasně úvěr spojený s rekonstrukcí Základní školy 
v částce cca 1,6mil korun (tím ušetřit část výdajů na úvěr spojený s jeho vedením a splácením úroků 
do roku 2013)
 Případné finanční prostředky získané z prodeje městských lesů ve výši cca 20mil korun alokovat na 
spořících účtech u bank, jednak jako finanční reservu města do budoucích let, tak za účelem inkaso-
vání úroků, z nichž by bylo možné hradit část finančních prostředků spojených se splácením úvěru na 
tělocvičnu (při současných nízkých úrokových sazbách cca 300tis korun ročně)
 Úvěrové zatížení města spojené s úvěrem na výstavbu tělocvičny by mělo být rozloženo tak, aby tato 
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zátěž činila cca 2mil. ročně, tzn. finanční zátěž, na kterou je rozpočet města dlouhodobě koncipován 
z důvodu splácení existujících úvěrů na teplofikaci lokality Maršov II a rekonstrukci Základní školy.  

Při dalších investičních záměrech města by mělo být zohledněno, že částka cca 20mil korun z prodeje 
městských lesů by měla být jakousi „železnou reservou města“ na případné špatné časy. 

S již existující reservou města ve výši 10mil korun by se mělo hospodařit jako s flexibilní reservou, jež 
bude využívána na spolufinancování vybraných investičních akcí města. V případě jejího částečného 
čerpání na vybraný záměr města, by měla být v následném čase, např. 2-4 let tato reserva zpět naplněna 
na původní výši, a to z prodeje či pronájmu majetku města nebo šetrným hospodařením města v rámci 
svého rozpočtu.

d) Budeme realizovat efektivní hospodaření města, navrhneme prodej zbývajících několika objektů 
ve vlastnictví města (přednostní nabídka prodeje stávajícím nájemníkům). Podle našeho názoru je 
úlohou města údržba a výstavba komunikací, zajištění funkčnosti Domu s pečovatelskou službou, 
Základní školy a školky, městského úřadu, hřbitova, stadionu a sociálních bytů.
- Na základě znaleckého posudku na ocenění nemovitosti prověříme výhodnost prodeje domu č.p. 
510 na ul. 5. května s upřednostněním stávajících nájemníků, oproti výši inkasovaného nájemného, 
splacení půjčky spojené se zástavním právem na tomto objektu, předpokládané údržbě a opravám 
tohoto domu. 
- Z důvodu stáří a nestability objektu bývalého kina bude nevyhnutelné provést technické zabezpečení 
tohoto objektu tak, abychom zajistili činnost hasičského dobrovolného sboru do doby, než pro tento 
sbor najdeme jiné, vhodnější prostory. Proto zadáme statické posouzení tohoto objektu. Dle jeho 
výsledku a vyplývajícího finančního zatížení budeme řešit jeho další existenci a využití.
- V roce 2014 navrhneme prodej domu č.p. 302  na Sluneční stráni s upřednostněním stávajících 
nájemníků, tzn. až po skončení období, kdy pomine možnost finanční sankce ze strany MF ČR pro 
případ prodeje tohoto objektu ve lhůtě 10 let od jeho bezúplatného nabytí.

e) Ke zprůhlednění a transparentnosti zadávání zakázek vytvoříme konkrétní a podrobný postup pro 
výběr dodavatelů k realizaci obecních zakázek nad hranici např. 100 000,-Kč.

f ) Ubytovnu na městském stadionu chceme i nadále provozovat tak, jak jsme preferovali ve stávajícím 
volebním období, jako ubytovnu pro krátkodobé bydlení sociálně slabých či osob postižených těžkou 
životní situací, např. po požáru svého bytu apod. Hrazení provozu ubytovny by probíhalo ze spoluúčasti 
bydlících, města s doplatkem ze státního rozpočtu dle platné legislativy.  

2) Podpora výstavby rodinného bydlení
- Podnikneme kroky k přípravě alespoň jedné lokality na výstavbu rodinných domů. Vlastní výběr 
lokality k prodeji pozemků na výstavbu rodinných domů bude proveden dle finanční zátěže města na 
její přípravu, ankety občanů dle zájmu o jednotlivé lokality (občanům zpětně vysvětlit a zdůvodnit) z 
lokality Nový Svět, nad Lesnickou akademií, Sluneční stráň, nad bývalou zvláštní školou, Maršov II. 
- Vytvoříme pořadník občanů města na koupi pozemků na výstavbu rodinných domů. Vypracu-
jeme postup k realizaci prodeje pozemků občanům – nejprve nájem, prodej pozemku pod stavbou, 
doprodej pronajatého pozemku okolo domu apod. (eliminace přeprodeje pozemků bez uskutečnění 
stavby rodinného domu). 
- V případě nezájmu občanů o koupi pozemků na výstavbu rodinných domů, rozhodneme o 
případném prodeji jiným zájemcům (např. finanční zdroje pro městský rozpočet) nebo zachováme 
pozemky i nadále ve vlastnictví města pro výstavbu v dalších letech (obnovení zájmu občanů města o 
stavbu rodinných domů).
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3) Komunikace, bezpečnost občanů

- Budeme iniciovat jednání s Královéhradeckým krajem, jakožto vlastníkem komunikace Trutnov 
– Pec pod Sněžkou o možnosti vybudování kruhových objezdů na této silnici, tzn. na křižovatce u 
Spořitelny (příjezd z náměstí) a na odbočce na Janské Lázně u Pietteho náměstí v Maršově I a dále 
o výstavbě bezpečnějších přechodů pro chodce, než jsou v současné době, a to u kavárny Helena k 
autobusovému terminálu, u Rýchorky na Nový Svět, v Maršově II u mostu.
- Prověříme možnost rozšíření parkovacích ploch na Rýchorském sídlišti.

4) Kultura
- Budeme finančně a organizačně podporovat akce typu Rudolfovy slavnosti, čarodějnice, rozloučení 
s prázdninami, ples města, vánoční strom na Advent, trhy,…
- Budeme aktivně spolupracovat se školou a rodiči – pořádání akcí s využitím stadionu, nově vybu-
dované tělocvičny (turnaje, olympiáda, dětský den,…)
- Podpoříme vznik pozice „koordinátora kulturních akcí“ z důvodu minimální nabídky kultury ve 
městě. Uvažujeme o konání těchto akcí:
                                    Jarní a podzimní Country večer 
                                    Ve spolupráci s Klubem důchodců -   odpolední čaje s hudbou a posezením 
      tématické zájezdy
                               
                    Ples Svobody nad Úpou 

         Čarodějnice 
        Dětský den 

                           Rudolfovy slavnosti 
                                                   Vánoční strom, vánoční koncert 

                            
5) Sport a aktivity pro děti a mládež

- Zjistíme skutečnou finanční potřebnost zájmových skupin a kroužků působících ve Svobodě nad 
Úpou. Podle předložených požadavků zájmových kroužků vyčleníme z rozpočtu města finanční 
prostředky, a to s ohledem na finanční možnosti města a potřeby těchto zájmových skupin. 
- Poskytování finančních prostředků z rozpočtu města bude realizováno na základě předložení 
účetních dokladů a podle předem jasně stanovených pravidel k čerpání těchto prostředků.
- Podporu soustředíme na již existující zájmové kroužky a skupiny (hasiči, fotbal, mažoretky apod.), 
s novou tělocvičnou rovněž na sálové sporty (např. volejbal, basketbal, florbal …). 

6) Péče o vzhled města
- Uspořádáme anketu, abychom získali názory občanů, co by chtěli na území města vylepšit. 
- Provedeme revizi obecních pozemků ve snaze vylepšit vzhled města na pozemcích, jež město vlast-
ní.

7) Svoboda nad Úpou,  Maršov I,  Maršov II  – zastoupení občanů všech částí města na kandidátce
Na kandidátní listině našeho sdružení budou zastoupeni občané ze všech částí města, budeme mít 
zájem řešit problémy v životě města ve všech jeho částech. Uspořádáme besedy s občany města, aby-
chom poznali jejich představy o rozvoji a potřebách města.  

8) Zlepšení komunikace zastupitelů s občany
Uskutečníme změnu stylu vedení jednání zastupitelstva založenou na komunikaci mezi zastupiteli 
a občany. Na veřejných jednáních Zastupitelstva města umožníme občanům vstoupit do diskuse již 
při projednávání dílčích bodů před vlastním hlasování tak, aby zastupitelé případně získali informace 
důležité pro jejich rozhodování ještě před vlastním hlasováním. 
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9) Svazky měst a obcí – aktivní spolupráce

Starosta se bude osobně účastnit jednání Svazku měst a obcí, Rady Krnap a bude se snažit řešit 
vzájemně společně problémy, např. jednotný systém poplatků za svoz komunálního odpadu, budování 
cyklostezek, propagace obce,…

10) Úprava katastrálních hranic města
Zahájíme jednání o změně katastrálních hranic města:
a) s městem Janské Lázně – jde o areál Lesnické akademie, který je z části na území Janských Lázní
b) s obcí Horní Maršov – jde o cca 4 rodinné domy (Perný, Šustrovi ..) – město zde provádí zimní 
údržbu a vzhledem k sousedství s ostatními domy, jež jsou součástí Svobody nad Úpou se domníváme, 
že tato celá lokalita by měla být součástí katastru našeho města.
c) s městysem Mladé Buky 
– jde o rodinný dům (Čermákovi) – město zde provádí zimní údržbu a vzhledem k sousedství s os-
tatními domy, jež jsou součástí Svobody nad Úpou, se domníváme, že tato celá lokalita by měla být 
součástí katastru našeho města 
- jde o zajištění přístupu na pozemky na Sluneční stráni od železniční trati.

11) Cestovní ruch
Zahájíme diskusi s provozovateli služeb cestovního ruchu o formách podpory, způsobu financování 
propagace a presentace města v oblasti cestovního ruchu.

Ve stávajícím funkčním období Zastupitelstva města jsme se podíleli na získání finančních prostředků 
(dotace), přípravě a realizaci investičních akcí – autobusový terminál, dětské hřiště ve školce a na 
stadionu, rekonstrukce knihovny, převodu pozemků od Pozemkového fondu ČR pro potřeby výstav-
by rodinných domů,  koupě pozemku k parkování automobilů před městským stadionem, nákupu 
víceúčelového stroje Reform, vytvoření pravidel k čerpání finančních prostředků z rozpočtu města pro 
zájmové skupiny, zřízení pracovního místa správce městského stadionu, využití ubytovny na městském 
stadionu jako ubytovny pro krátkodobé bydlení sociálně slabých či osob postižených těžkou životní 
situací …… 
V současné době se aktivně podílíme na přípravě prodeje městských lesů České republice - Správě 
Krnap, hledáme dlouhodobé a koncepční řešení k zajištění zázemí pro hasiče a technické služby 
města. Do konání komunálních voleb chceme ještě usilovat o vybudování 3 sportovišť na městském 
stadionu (asfaltové hřiště, hřiště na plážový volejbal, běžecká dráha), kdy ve stávajícím rozpočtu města 
je na tento projekt prozatím vyčleněna částka 1mil. korun českých.  

Věříme, že vás představený program příliš neunavil, ale zaujal. S tímto programem se budou o vaši 
přízeň, v podzimních komunálních volbách ucházet tito kandidáti Ing. Jiří Špetla, Mgr. Petr Hynek, 
Mgr. Petr Týfa, Ing. Věra Javůrková, Bohuslav Krčmář, Jaroslav Ritter, Lucie Trnková, Wolfgang Tam, 
Lenka Stránská, Milan Zelinský, Jaroslav Šrůtek, Pavel Čekaňák, Pavel Vlček, Martin Vachek a jiní.

Přejeme vám hezké prožití letní dovolené a věříme, že mnozí z vás podpoří náš program svým hlasem 
v podzimních komunálních volbách.  

                        Ing. Jiří Špetla, místostarosta města    Mgr. Petr Hynek, člen zastupitelstva města
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Státní léčebné lázně, s.p. Janské Lázně

Informace pro veřejnost o provozní době a cenách rehabilitačního bazénu 
                                      

   Od  1. 7. 2010 - 15. 8. 2010

                                           21.8.2010 - 22. 8. 2010

                                       28.8.2010 - 29. 8. 2010

         

Provozní doba :

  

                         Pondělí - Pátek 16 – 20 hodin

                     Sobota - Neděle 14 – 19 hodin 
                        

Ve dnech 19. 07. a 23.08. 2010  je bazén z technických důvodů pro veřejnost 

uzavřen.

Ceny bazénu, včetně sauny :

250,- Kč/ 1 osoba / 1 vstup 

150,- Kč/ děti/ do 130 cm výšky/ 1 vstup

120,- Kč/ děti/ pacienti SLL, do 130 cm výšky, na předložení léčebného průkazu/

225,- Kč/ 1 osoba/ 1 vstup – sleva pro skupinu od 11 osob, tj. 10%

Pronájem celého bazénu, včetně sauny činí 25.000 Kč.

 
 50,- Kč/  vratná záloha na kartu/

Dále Vám nabízíme  níže uvedené procedury za poplatek:

 120,- Kč/ celková ozonoterapie/

 100,- Kč/ částečná ozonoterapie/

   70,- Kč/ ozonová inhalace/ 

Vstupenky budou v prodeji v recepci bazénu.

Upozornění : šatní skříňky jsou opatřeny mincovním automatem na 10 Kč. 

Těšíme se na Vaší návštěvu.
            

                                                                                        Státní Léčebné Lázně 

                                                                                             Janské Lázně 
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